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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 10 i 
Studenterrådet 2020  
Dato 05.12.2020 

Sted Købmagergade 52, 2. sal  

Punkt 1: Formalia Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Kevin er valgt.  
Ordstyrer: Mike er valgt. 
Referent: Mads er valgt. 
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt. 
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er beslutningsdyg-
tig. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. 
 

Mødedeltagelse Til stede var (navn, studie, bestyrelsesplads): 
 

- Mike, forperson, statskundskab 
- Kevin, samfundsfag, HUM 
- Mads, historie, menig 
- Maria, Psykologi, FJ, menig 
- Anne Sofie, FJ, menig 
- Laura, Jura, menig 
- Jonathan, SAMF 2021 
- Christian, menig 2021 
- Amalie, molekylær, menig sup. 2021 
- Bjørn, Italiensk, menig 2021 
- Cecilia, samfundsfag, menig 2021 
- Laurits, biotek, Science 
- Emilie, Science 2021 
- Christian, fysik, menig 2021 
- Mikkel, fysik, menig 
- Anders, Fødevarer og ernæring, menig, UB 2021 
- Olivia, statskundskab, UB 
- Ida, medicin, YB 
- Thomas, filosofi, menig 
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- Esben, SAMF, SAMf 2021 
- Linette, Global udvikling, SAMF 2021 
- Peter, medicin, SUND, Sund 2021 
- Mathilde, sund infor, SUND, Sund 2021 
- Ditte, TEO, TEO 2021 
- Mia, menig supleant 2021 
- Andrias, fysik, Science 2021 
- Helga, TEO, TEO 2021 
- Kasper, japanske studier, HUM 2021 
- Caroline, FSV, SUND, SUND/KUUR 2021 
- Valdemar, psykologi, menig, 
- Harald, Fysik, menig, menig 2021 

 

Dagsorden KL. 11.00-11.15: Formalia 
KL. 11.15-11.45: Nyt fra (O/D) 
KL. 11.45-12.30: Evaluering af univalget 2021 (D) 
KL. 12.30-13.00: Anbefalinger til bestyrelsen 2021 (O) 
KL. 13.00-13.30: Frokost 
KL. 13.30-14.30: Præsentation af Studenterrådet som organisation (O) 
KL. 14.30-15.00: Rundvisning i Studenterrådets lokaler 
KL. 15.00-15.15: Energizer 
KL. 15.15-16.25: Valg (B) 
KL. 16.25-16.40:  Pause 
KL. 16.40-17.10: Forretningsorden 2021 (B) 
KL. 17.10-17.40: Mødekalender for foråret 2021 og årshjul for 2021 (D/B) 
KL. 17.40-18.00: Eventuelt 
 

Punkt 2: Nyt Fra  FU 
- Har vundet pladsen i universitetsbestyrelsen og opnået 4/5 af stemmerne, så vi kan 

være glade og tilfredse. 
- KS har opskaleret ved denne valgkamp og vandt frem, det skal vi tage ved lære af. 
- Der er indført yderligere coronarestriktioner. Studienævn opfordres til at omlægge 

eksamener til online format.  
- Læsesale og grupperum må fortsat anvendes på campusområderne. Sociale arrange-

menter må fortsat afholdes, hvis de slutter inden kl. 19. 
 
Teologisk fagråd 

- Vores plan for univalget lykkedes, vi er godt tilfredse. Vi havde fredsvalg. 
- Vi har holdt møde med VIP’erne omkring hvordan de oplever hybridundervisningen. 

 
Forenede Jurister 

- Vi havde travlt med univalget. Vi opnåede en plads ekstra, men desværre med en lidt 
lavere stemmeprocent. 

- Vi skal have planlagt GF. 
 

SUNDrådet 
- Godt univalg, vi vandt alle pladser. 
- Har brugt meget tid på at få ændret reglerne i forhold til arrangementer, da vi var 

pressede, så længe de skulle lukke kl. 17 
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SCIENCErådet 

- Har afholdt GF, der skal stadig vedtages et budget. 
- Der skal laves en ny vejlederaftale, vores vejledere har brug for uddannelse. 

 
HUMrådet 

- Vi havde kampvalg med både FF og KS, men genvandt alle pladser. 
- Nyhedsbrevet fra SRKU har været diskuteret – Bred enighed om, at eksklusionspara-

graffen er vurderet forkert, set fra vores perspektiv. 
 

SAMFrådet 
- Godt univalg, høj stemmeprocent. Vi tabte to SN-pladser, men fastholdt alle AR-plad-

ser. 
- Alle eksamener omlægges højst sandsynligt til online format.  
- Har afholdt mødet om mulig flytning til KUA. 

 
Universitetsbestyrelsen 

- Har sidste møde i 2020 på torsdag. 
- Der vil komme en økonomiopfølgning på 2020 – Det ser ud til, at KU vil komme ud 

med et overskud, Niels Bohr bygningen er fortsat forsinket og corona har udskudt 
flere projekter. 

- Der skal vedtages budget for 2021. 
- Der skal vedtages mål for bæredygtighed – Det ser forholdsvist ambitiøst ud.  
- Der skal udpeges nyt eksternt bestyrelsesmedlem. 
- Hvis man har spørgsmål til økonomi etc. skal man altid bare komme og spørge.  

 
Københavns Uddannelsesstrategiske Råd (KUUR) 

- I KUUR er der masser af diskussioner om corona. 
- Der skal være en plan B for eksamener – Vi stoler ikke på deres planer, derfor pusher 

vi stadig. 
- Systemet omkring fysiske eksamener på Peter Bangs Vej skal forbedres i forhold til co-

rona, det fungerer stadig ikke godt nok. 
- Der er kommet fem anbefalinger fra KUs stresstænketank - dem skal vi have ud at ar-

bejde 
- Vi skal arbejde for at få studiemiljørepræsentanter. 

 
Trivselsnetværk 

- Der har været ét møde siden sidste BM – Vi snakkede om reeksamen og dispensatio-
ner, og der blev erfaringsudvekslet på tværs. 

- Meget givende møde 
- Studievejledningen er indrettet meget forskelligt fra fakultet til fakultet. Der er stor 

forskel på, hvordan man hjælper folk med funktionsnedsættelser. 
 

Orienteringen blev foretaget. 
 

Punkt 3: Evalue-
ring af univalget 
2020 

Der indstilles til, at bestyrelsen evaluerer univalget 2020.  
 
Kevin og Mathilde indleder punktet og viser de samlede resultater fra univalget 2020.  
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Fælles diskussion om univalget 2020 blev foretaget i grupper. 
 
Anbefalinger til univalg 2021: 

- Vi skal køre mennesker i front, i stedet for en organisation. Ellers bliver det hurtigt for 
fjernt for vores medstuderende.  

- Vi skal huske de konkrete sager i valgkampen, vi bliver ellers for fjerne, hvis alle vores 
kampe er meget abstrakte.  

- Vi skal huske at føre valgkamp hele året og positionere os selv. Fx bør vi være mere til 
stede under studiestarten.  

- Vi skal huske også at afholde andre aktiviteter end udelukkende studenterpolitiske. 
- Vi bør droppe de dumme diskussioner på SOME – det fører intet godt med sig.  
- Anbefaling til KU: Lav en video, hvor man præsenterer de forskellige råd og nævn, så 

man kan vise, hvor vigtige de er. 
  

Punkt 4: FU 
2020a anbefalin-
ger til bestyrel-
sen 2021 

Der indstilles til, at bestyrelsen 2021 får gode råd og anbefalinger med på vejen fra forret-
ningsudvalget 2020.  
 
FU 2020 fremlægger deres anbefalinger til bestyrelsen 2021. 
 
Tilføjelser fra bestyrelsen 2020: 

- Man skal prioritere en drøftelse af, hvad vi vil med vores bestyrelse. 
- Det er vigtigt, at I hygger jer og har det sjovt! 
- Bestyrelsen skal blive bedre til at række ud og bede om input fra vores medstude-

rende, så fx KUUR og UB kan arbejde mere på baggrund af, hvad de studerende øn-
sker. 

- I bør hellere meld jer til underudvalgene, end på forhånd at konstatere, at I ikke har 
tid.  

- Hvis man vil være en arbejdende bestyrelse, forpligter det også bestyrelsen til rent 
faktisk at gøre en indsats for at være det. Et andet perspektiv er, I bør være mindre 
ivrige på den handlende bestyrelse – Bestyrelsen bør i stedet prioritere at tage ejer-
skab over bestyrelsesmøderne. 

- Det bør være udtrykkes tydeligt, hvad man ønsker af bestyrelsen, når man inviterer 
nye studerende til at være med i bestyrelsen.  

- I bør sørge for ikke at lade snakke og diskussioner drukne i procedure. Det kvæler en-
gagement hos bestyrelsesmedlemmerne.  

- I bør huske, at det mandat, I er valgt til bestyrelsen på, forpligter. 
- Det er rigtig vigtigt, at I passer på jeres FU – De er vigtige for organisationen. 

 
Orienteringen blev foretaget. 
 

Punkt 5: Præsen-
tation af Studen-
terrådet som or-
ganisation 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om Studenterrådet som organisation.  
 
Orienteringen blev foretaget. 

Punkt 6: Valg Der indstilles til, at bestyrelsen vælger: 
 
Valg af næstforperson: 
Opstillet er: 

- Mathilde Elsig 
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Følgende er valgt: 
- Mathilde Elsig 

 
Valg af forretningsudvalg: 
Opstillet er: 

- Esben Salmonsen 
- Mads Øbakke 
- Bjørn Markmann 
- Cecilia Larrosa (opstillet på dagen) 

Følgende er valgt: 
- Esben Salmonsen 
- Mads Øbakke 
- Bjørn Markmann 
- Cecilia Larrosa 

 
Valg af repræsentanter i KUUR: 
Opstillet er: 

- Caroline Fabricius 
- Jonathan Wenzel 
- Peter Schaldemose 
- Maria Johansson 
- Kristoffer Johanne Schmidt-Hansen 

Følgende er valgt: 
- Peter Schaldemose 
- Maria Johansson 
- Kristoffer Johanne Schmidt-Hansen 
- Caroline Fabricius 

 
Valg af KUUR-suppleant:  
Opstillet er: 

- Mikkel Schmidt 
- Jonathan Wenzel 

Følgende er valgt: 
- Mikkel Schmidt (første halvår) 
- Jonathan Wenzel (andet halvår) 

 
Valg til Uniavisens bestyrelse ”bladudvalget”: 
Opstillet er: 

- Kevin Olesen 
- Mathilde Elsig 
- Sandi Rizvic 

Følgende er valgt: 
- Kevin Olesen 
- Mathilde Elsig 
- Sandi Rizvic 

 
Valg til Studenterhusets bestyrelse: 
Ingen opstillede.  
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Valg til bestyrelsen i Studenteransattes Landsforbund (SUL): 
Ingen opstillede.  
 
Valg til UngRets bestyrelse: 
Opstillet er: 

- Olivia Boesen 
Følgende er valgt: 

- Olivia Boesen 
 
Valg af repræsentant i DSFs bestyrelse: 
Opstillet er: 

- Mads Øbakke 
Følgende er valgt: 

- Mads Øbakke 
 
Valg til Uddannelsespolitisk Udvalg i DSF (UPU): 
Opstillet er: 

- Thomas Kristensen 
- Esben Salmonsen 

Følgende er valgt: 
- Esben Salmonsen 
- Thomas Kristensen 

 
Valg til Levevilkårspolitisk Udvalg i DSF (LU): 
Ingen opstillede.  
 
Valg til Internationalt Udvalg i DSF (IU): 
Opstillet er:  

- Linette Knudsen 
Følgende er valgt: 

- Linette Knudsen 
 
Valg til Organisatorisk Udvalg i DSF (OU): 
Ingen opstillede.  
  
Valg til 4EU+ 
Opstillet er: 

- Kevin Olesen 
Følgende er valgt: 

- Kevin Olesen 
 
Valgene blev foretaget.  
 

Punkt 7: Forret-
ningsorden for 
bestyrelsesåret 
2021 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter forslaget til bestyrelsens forretningsorden for 2021 og 
efterfølgende godkender den. 
 
Drøftelse:  

- Vi skal have indskrevet afsnit/ paragraf om mulighed for virtuel deltagelse. 
- Forslag til, at Zoom bliver den primære videotjeneste til bestyrelsesmøder. 
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- Disse formuleringer tilføjes udelukkende af hensyn til det sundhedsfaglige perspektiv. 
- Drøftelse af, om der skal være mulighed for adgang til referat som lydfil. 

 
Ændringsforslag 
ÆF1: Ændre den til §12 stk. 2 
Forslaget er vedtaget. 
 
ÆF2: Ændre ordlyden til: I denne forretningsorden forstås simpelt stemmeflertal som flere 
stemmer for end imod. 
Forslaget er vedtaget. 
 
ÆF:3 § xx 
Bestyrelsesmøder afholdes som udgangspunkt fysisk. 
Stk. 2 
Såfremt det vurderes, at det af sundhedsmæssige grunde ikke er muligt at afholde bestyrel-
sesmødet med udelukkende fysisk deltagelse, kan Forretningsudvalget indstille til, at mødet 
afholdes virtuelt eller både fysisk og virtuelt. 
Forslaget er vedtaget. 
 
Indskrives som paragraf 21 – Resten af forretningsordenen konsekvensrettes. 
 
Forretningsordenen blev vedtaget. 
 

Punkt 8: Møde-
kalender for for-
året 2021 og års-
hjul for 2021 

Der indstilles til at bestyrelsen drøfter og vedtager en mødekalender for foråret 2021. 
 
Datoerne for bestyrelsesmøder i foråret 2021 bliver: 

- Lørdag d. 13. februar 
- Lørdag-søndag d. 13.-14. marts 
- Tirsdag d. 6. april 
- Onsdag d. 5. maj 
- Tirsdag d. 29. maj 

 
Mødekalenderen for foråret 2021 blev vedtaget. 
 
Drøftelse af årshjul for 2021: 

- Kommunalvalget og finansloven tilføjes. 
- Forsøg at rykke forberedelse af univalget længere frem. 

 

Punkt 9: Eventu-
elt 

Der indstilles til, at alle må byde ind under eventuelt. 
 

- Ramon ønsker funktionsnedsættelser på som punkt på næste bestyrelsesmøde.  
- Møde kl. 17 på onsdag om eksklusionsparagraf og samværspolitik. 
 

Mødeevaluering 
- Dirigentbordet skal tage mere ansvar – Stop de langhårede debatter 
- Godt møde og godt bilagsarbejde 
-  

Farvel og tusind tak til bestyrelsen og forretningsudvalget 2020! 
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